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34 activitats peMa fê ta 
Com es presenta la Festa 
Major d'enguany? 
Hem preparat una Festa per a 
tots els públics, amb activitats 
pensades per a compartir en 
família com és el concurs de 
paelles o la trobada d'autos i 
cotxes antics, i activitats 
pensades per a cada grup d'edat, 
com la festa de l'escuma pels 
més petits o el ball per la gent 
gran, a més de combinar la 
tradició { amb la cantada 
d'havaneres) amb la modernitat 
en el concert jove amb "For 
Speakers Only". Creiem que en 
les 34 activitats que hem 
preparat aquest any, hi haurà 
per a tots els gustos. 

Estem en una època en que 
i'Ajuntament està enllestint 
un munt de projectes molt 
novedosos? 
Com s'ho poden fer? 
Certament estem en una època 
de molta feina, ja que a més del 
dia a dia, o els esdeveniments 
especial com són la Festa Major, 
estem treballant en els grans 
projectes de la legislatura, que 
preparen el salt qualitatiu al 
Sant Fost del futur. En la 
setmana passada el Ple munici-
pal va donar llum verda a la 
construcció de Pisos Socials per 
a Joves, es tracta d'una inicia-
tiva que busca que els nostres 
joves es puguin independitzar de 
casa del seus pares i alhora 
estalviar per a poder amb el 
temps adquirir una vivenda 
pròpia. Aquests pisos seran de 
lloguer per a una màxim de 5 
toys amb un preu molt 
assequible. També hem aprovat 
l'acabament de l'Ateneu, aquest 
Magnífic equipament cultural 

que en els dos anys 
que porta en 
funcionament ens 
ha permès oferir 
a la població un 
munt d'activitats 
formatives, 
culturals i 
lúdiques. I que 
amb la construcció 
de la segona i 
tercera fase, dotarà 
al municipi d'un 
teatre-auditori i 
d'vma biblioteca 
com cal. 

També tenen 
grans projectes 
en l'apartat 
d'esports? 
Doncs 
efectivament, 
també estem en procés 
administratiu per a posar en 
marxa un complex esportiu de 
30.000 m2. amb tota mena de 
serveis: fïtnness, piscina exterior i 
coberta, tennis, paddle, frontó, 
futbol, bàsquet, ... i que 
possiblement estarà acabant i al 
servei de la població en dos anys. 

Desprès del Premí que van 
rebre aquest any en el 
Congrés dels Diputats, tenen 
més iniciatives tant pioneres? 
Certament, ha estat un any 
especial. El Premi del Congrés 
del Diputats va ser una 
reconeixement a una labor 
intensa per millorar la qualitat 
en els serveis que oferim als 
nostre ciutadans. I seguim 
treballant en aquesta línia, fruït 
d'això acabem d'aprovar una 
iniciativa, que encara c[ue no 
tingui premi extern, de ben 
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segur que serà molt ben rebuda 
pel veïns de Sant Fost: es tracta 
de la renovació de l'enllumenat 
públic de tota la població, 
canviant tots els fanals per 
altres més adequats a cada 
entorn urbà, canviant les 
làmpades per sistemes no 
contaminants i renovant tota la 
xarxa interna. Per a portar-ho a 
terme, posem en marxa un 
projecte pioner a l'estat, hem 
creat la Xarxa Integral 
d'Enllumenat Públic Eficient, 
instal·larem una planta de 
plaques fotovoltàiques d'una 
mica més d'una hectàrea de 
superfície que generarà energia 
elèctrica que adquiriran les 
companyies i que ens permetrà 
renovar tota la xarxa, retallant 
un 50 % de la despesa energètica 
que tenim ara, i mantenir i 
utilitzar la xarxa d'enllumenat 
públic sense cost. • 
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